
 

 

 

   Zápis č. SPF/2023/R/Z6 
 

Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 23.05.2023 o 20,00 hod. prezenčne a online formou 

Teams   

 
Prítomní členovia:   p. Krausová,  p. Moravcová-Valko, p. Šulek, p. Mokrá, p. Pšenková, p. 

Strapeková 
 
Ospravedlnení členovia: p. Dubčáková 
 
Prizvaní:  p. Meliš – kontrolór, p. Lange – gen. sekretár,   

p. Kuniková – zapisovateľ,  p. Šmihula – poverený vedením VP,            
p. Gábriš – právny zástupca SPF 

 
Navrhovaný program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Rady SPF 

3. Mimoriadna situácia v súvislosti so zmluvami s ministerstvom ŠVVaŠ 

4. Rôzne 
 

 
Bod č. 1: Otvorenie  

Pán Šulek ako predsedajúci Rady SPF  na úvod 20:00 hod.  privítal všetkých prítomných a 

skonštatoval, že z počtu 7 členov Rady SPF sú prítomní 6 členovia, a teda Rada SPF je 

uznášaniaschopná.  

 

Bod č. 2: Schválenie návrhu programu Rady SPF  

Návrh programu a pozvánka na Radu SPF bola členom zaslaná elektronicky dňa 22.05.2023 a 

materiál k rokovaniu Rady SPF bol členom zaslaný  elektronickou formou.  

 

SPF/2023/R/Z6/U1 

Rada SPF schvaľuje  program rokovania Rady SPF v znení:   

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu Rady SPF 
3. Mimoriadna situácia v súvislosti so zmluvami s MŠVVaŠ 
4. Rôzne 

 

Hlasovanie: 

Za:  6, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 
 
 



 

 

 

Bod č. 3: Mimoriadna situácia v súvislosti so zmluvami s MŠVVaŠ  
 
Radu SPF o situácií informoval právny zástupca SPF prof. JUDr. Tomáš Gábriš, PhD.,LLM. 

Dňa 30.4.2023 bola splatná 2. splátka v prospech SPF podľa Zmluvy PUŠ 2023 vo výške 25% 

príspevku. Vzhľadom na to, že SPF až do dňa 21.5.2023 tieto finančné prostriedky na účet 

nedostala, pričom ministerstvo školstva nám oficiálne na naše početné e-mailové žiadosti 

neoznámilo dôvody nezaplatenia, na základe tejto skutočnosti sme dňa 21.5.2023 zaslali 

ministerstvu oficiálnu výzvu na zaplatenie druhej splátky príspevku PUŠ 2023. 

Rada SPF sa dôkladne zaoberala touto situáciou, zvažovala ďalšie kroky. Členovia Rady SPF 

sa zhodli, že je dôležité postupovať v súlade so zákonom. Dôležitá je vzájomná informatívnosť 

jednotlivých členov Rady SPF, aby nedochádzalo k šíreniu nepravdivých informácií voči 

členskej základni. 

Prezident SPF oboznámil členov Rady SPF, že do 24.05.2023 bude z MŠVVaŠ zaslané 

rozhodnutie na už zaslanú vyzvu SPF. Na základe rozhodnutia MŠVVaŠ, bude potrebné 

nadstaviť ďalšie kroky a rozhodnutia Rady SPF na ďalšom mimoriadnom stretnutí. Je 

potrebné urobiť všetky kroky k tomu, aby SPF neprišlo o finančné prostriedky z PUŠ 2023. 

 

 

Bod č. 4: Rôzne 

 

 

 

Rokovanie ukončené o 21,15 hod. 

 

 

V Bratislave, dňa 23.05.2022 

 

Ivan Šulek v.r. - predsedajúci Rady SPF  

 

Martina Kuniková v.r. - zapisovateľ 

 

Martina Moravcová-Valko v.r. - overovateľ 

Dagmar Krausová  v.r. – overovateľ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


